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Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 
které se konalo dne 15. 12. 2022 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 
Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, R. Zahradník, L. Králová, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 
Omluveni: 
 
Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání zastupitelstva obce Třemešná (dále též jako 
„zastupitelstvo“) bylo svoláno včas a řádně a jsou přítomni všichni členové zastupitelstva. 
 
starosta - dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 
nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. 
e)zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 
pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových 
stránkách obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní 
své právo ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 
 
Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 
 
starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
starosta - navrhl ověřovateli zápisu R. Kocián a K. Šamajová. Dále podal návrh na složení návrhové komise:  
předseda - F. Pašas a členové - L. Králová a T.Salvet 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Rostislava Kociána a Mgr. Kateřinu 
Šamajovou. Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda – Filip Pašas 
a členové – Ing. Leona Králová L. a Ing. Tomáš Salvet. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení č. 40/3/2022 bylo schváleno 
 
Zápis z předchozího zasedání ZO byl vyhotoven a uložen na obci k nahlédnutí. Byl proveden výpis z usnesení, 
který byl zveřejněný na úřední desce obce.  
Zahradník – nebylo by rozumné ho rozesílat, jak to bývalo email všem zastupitelům. 
starosta – došlo k poruše počítače, na kterém byl zápis vyhotoven, ale byl dle zákona o obcích vyhotoven 
a uložen na obci k nahlédnutí. Může se od příštího zasedání zastupitelstva rozesílat. 
Kocián – můžeme se podívat na web obce, na záložku zápisy zastupitelstva. Zápis z 2. zasedání ZO není aktivní. 
Salvet – je tam položka na zápis, ten jsem tam posílal, ale asi se neuložil, protože mi nešel internet. 
Baron – z čeho se pak na něj máme podívat? 
starosta – rozesílal jsem všem email, že zápis je na obci, kde do něj lze nahlédnout. 
 
 
3. Schválení programu 
starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 3. zasedání zastupitelstva 
Program: 

1. Zahájení - určení zapisovatele 
2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
3. Schválení programu 
4. Rozpočtová opatření 
5. Schválení rozpočtu obce 2023, rozpočtového výhledu 2024 - 2027 
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6. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, OZV o nočním klidu 
7. Akvaponie - územní řízení taneco a.s. 
8. Informace starosty  
9. Diskuse 
10. Závěr 

 
starosta – navrhl doplnění bodu programu o  

 revitalizace továrního areálu II. etapa a 

 dotace od MSK na projekt "Sdílené informace v obci Třemešná“ 
Vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány. 
Kocián – navrhuji doplnit bod o schválení rozpočtu ZŠ a MŠ 2023, bez toho nelze schválit rozpočet obce na rok 
2023. 
Salvet – je připraven a přidáme ho k bodu schvalování rozpočet obce, je jeho součástí. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje program 3. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

1. Zahájení - určení zapisovatele 
2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
3. Schválení programu 
4. Rozpočtová opatření 
5. Revitalizace továrního areálu II. etapa 
6. Dotace od MSK na projekt "Sdílené informace v obci Třemešná“ 
7. Schválení rozpočtu obce 2023, rozpočtového výhledu 2024 – 2027, schválení rozpočtu ZŠ a MŠ 2023 
8. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, OZV o nočním klidu 
9. Akvaponie - územní řízení taneco a.s. 
10. Informace starosty  
11. Diskuse 
12. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení č. 41/3/2022 bylo schváleno 
 
 
4. Rozpočtová opatření 
Rozpočtové opatření číslo 25/2022 měnilo objem rozpočtu v příjmové i výdajové části o částku 9 400,- Kč. 

Jednalo se o dotaci na volby prezidenta. 

Rozpočtové opatření číslo 26/2022 neměnilo objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části. Jednalo se pouze 

o přesuny mezi paragrafy a položkami. 

Všechna zmíněná rozpočtová opatření číslo 25/2022 a 26/2022 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce 

i elektronické úřední desce k nahlédnutí. 

 
Nebyly vznešeny žádné dotazy, zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtová opatření na vědomí. 
 
 
5. Revitalizace továrního areálu II. etapa  
Starosta – Taylor stavební s.r.o. poslal nový dodatek ke smlouvě, který jsem všem rozeslal, ať se k němu 
vyjádříte. Obsahuje rozpočty s méně a vícepracemi asi za 1 mil Kč. Procházeli jsme ho a zjistili jsme nějaké 
nesrovnalosti. Navrhuji tento dodatek neschvalovat a provést kontrolu. 
Kocián – já s tím nesouhlasím, zastupitelům byly rozeslány podklady, jako druhá varianta, kterou předkládáte 
zastupitelstvu. Posledně jsem Vám říkal, že skutečně ten stav, který měl být uplatněn v rámci revitalizace je 
a odráží skutečnost, která tam bude k 31. 12. 2022. Tento projekt není potřeba stavebně prodlužovat. Je 
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možné udělat součty a odečty Padla tady zmínka o tom, že více práce představují 1.100.000 Kč, nezaznělo 
tady, že méně práce představují 1.300.000 Kč, znamená to, že pokud bychom to v této chvíli uzavřeli, jsou 
méněpráce mínus 213 tis Kč odhadem. Když jsem předával informace při změně pozice starosty, řekl jsem 
Zbyškovi, že předpokládám, že pokud se to uzavře, budou méněpráce odhadem 250 tis. Kč. O moc jsem se 
nezmýlil. Upozorňuji, že naprosto zbytečné v agonii něco prodlužovat a vytvářet úplně jinou variantu, než 
která byla navržena a zaslána zastupitelům. Proto se osobně přikláním, abychom dodatek č. 1 ke smlouvě 
o dílo s firmou Taylor stavební odsouhlasili, tak jak je navržen s tím, že méněpráce budou činit zhruba 213 tis. 
Kč. Takhle se projekt zakonzervuje a je možné případně pokračovat ve III. etapě a může navázat úplně snadno 
a plynule na II. etapu. Pokud samozřejmě zastupitelstvo rozhodne realizovat etapu č. III. Pan Libotovský, což je 
projektový manažer připravil už druhou variantu, pokud ho ještě oslovíme, připraví třetí variantu, ale mě to 
připadá zbytečné a budou to určité finanční prostředky, které nejsou velké. Myslím si že je to naprosto 
zbytečné a v konečné fázi stejně skončíme u té varianty, která je v tuto chvíli na stole  a která bylo rozeslána. 
Proto navrhuji dát hlasovat o dodatku č. tak, jak je navržen. Pokud nebude odsouhlasen, je to úplně 
standardní postup, který může být  
starosta – máš na mysli poslední dodatek, který jsem Vám rozeslal? Realizace k 20. 12. 2022. V prvním 
dodatku byl datum realizace k 30. 06. 2023. 
Kocián – přesně tak. 
Salvet – nejsem stavař a potřeboval bych k dodatku více času. Je v něm materiál za 150 tis Kč a za 250 ti Kč, 
který bychom nakoupili na sklad a nevím, kdo s ním bude dělat. Už jsme se o tom bavili minule a druhá věc je, 
že na jednání jsme se domluvili trochu jinak. Dodatek bych dal k posouzení. Pak mě zajímá, jak se to bude 
účtovat, protože projekt revitalizace II. etapy je ukončen a peníze nemůžeme dát na účet 500, to je špatně. 
Měly by být dány na investice budovy. Je potřeba, abychom si to ještě rozebrali. Dneska dodatek schvalovat 
nemusíme. 
starosta dal hlasovat návrhu p. Kociána 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo, uzavřené 12. 08. 2022, jejímž 
předmětem je provedení díla – stavebních prací projektu s názvem „REVITALIZACE TOVÁRNÍHO AREÁLU 
II. ETAPA“ – datum ukončení prací 20. 12. 2022. 
Výsledek hlasování: Pro: 3, Proti: 3, (F. Pašas, T. Salvet a K. Šamajová) Zdržel se: 3 (L. Králová, Z. Pecháček 
a P. Šperl)  
Usnesení č. 42/3/2022 nebylo schváleno 
 
Salvet – navrhuji usnesení, aby se celá záležitost prověřila. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu obce k zajištění nezávislého rozboru faktur a dodatku č. 1 
ke smlouvě o dílo, uzavřené 12. 08. 2022, jejímž předmětem je provedení díla – stavebních prací projektu 
s názvem „REVITALIZACE TOVÁRNÍHO AREÁLU II. ETAPA“. 
Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 4 (P. Baron, R. Kocián, L. Králová a R. Zahradník) 
Usnesení č. 43/3/2022 bylo schváleno 
 
 
6. Dotace od MSK na projekt "Sdílené informace v obci Třemešná“ 
starosta – Obec uspěla s podanou žádostí u MSK s projektem Sdílené informace v obci Třemešná na instalaci 
tzv. chytrých senzorů. Na možné nestihnutí termínu realizace upozorňoval R. Kocián. Cena dotace činila 
99.000,- Kč. Firma sdělila, že stihne vše dodat. Bohužel nestihne dodat plynoměry, i když je slíbila dodat včas, 
nemají je. Mají na skladě jen elektroměry. Projekt se měl realizovat do konce roku a vyúčtování má být 
provedeno do 20. 01. 2023. Bude rozumnější vrátit dotaci a pokračovat z vlastních zdrojů, protože je pozdě 
žádat o prodloužení realizace třeba do června. O to se mělo žádat v září či v říjnu. Dávám návrh na schválení 
usnesení o vrácení peněz MSK s tím, že projekt nebude dále realizovat, zatím jsem dostali 79.200,-Kč.  



4 
 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná ruší dotaci od MSK na projekt "Sdílené informace v obci Třemešná" a schvaluje 
vrácení zálohy poskytnuté dotace ve výši 79.200,-Kč MSK. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0  
Usnesení č. 44/3/2022 bylo schváleno 
 
 
7. Schválení rozpočtu obce 2023, rozpočtového výhledu 2024 – 2027, schválení rozpočtu ZŠ a MŠ 2023 
Salvet – sdělil, že rozpočet obce na rok 2023, rozpočtový výhled 2024 – 2027 a investice na rok 2023, byly 
zveřejněny včas na úřední desce obce. Diskuse k návrhu investic na rok 2023 proběhla na minulém zasedání. 
Investice, které navrhl Rosťa, se do něj promítly. Info o rozpočtech zazněla posledně. Obec obdržela návrh 
rozpočtu ZŠ a MŠ 2023, rozpočtu MS Liptaň na rok 2023, oba byly zveřejněny včas na úřední desce obce. Nově 
u obce Liptaň, na svém zasedání z 12. 12. 2022 byla schválena částka 180 tis. Kč na příspěvek MŠ Liptaň n rok 
2023. Předkládaný rozpočet obce je upraven o tuto sumu. Změna - příjmy položka 4121 - 180 tis. Kč a změna - 
výdaje paragraf 3111 položka 5331 ORG. 64 - 180 tis. Kč. Obec obdržela návrh rozpočtu ZŠ a MŠ 2023, 
rozpočtu MS Liptaň na rok 2023, Oba byly zveřejněny včas na úřední desce obce. 
Z návrhu rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná na rok 2023, ze kterého vyplývá, že příspěvek na provoz pro ZŠ a MŠ 
Třemešná by měl být ve výši 1.919.964,- Kč. ZŠ na obec dodala sdělení výše nevyčerpaných prostředků obce 
k 30. 11. 2022, výsledovku od 1. 1. do 30. 11. 2022 za středisko obec a MŠ Liptaň, kopie přijatých faktur, které 
se týkají prostředků obce a MŠ Liptaň kopie výdajových faktury. Tyto podklady zkontroluje správce rozpočtu 
společně s finančním výborem. Z dokladů vyplývá, že nebyly navýšeny náklady na energie. Navrhoval bych 
schválit rozpočet školy ve výši, který by schválen pro rok 2022. Po provedení kontroly se můžeme bavit 
o zvýšení. Na obci proběhlo jednání o rozpočtu ZŠ A MŠ Třemešná a vyúčtování MŠ Liptaň. My jsme o tom 
jednali s ředitelem školy, co se týče požadavku příspěvku na provoz pro ZŠ Třemešná na rok 2023. Došlo 
ke shodě, že příspěvek na provoz pro ZŠ na rok 2023 zůstane ve výši příspěvku roku 2022 tj. 1.275.000,- Kč 
s tím, že k 30. 06. 2023 proběhne sezení na obci a zhodnotí se situace, týkající se výše plateb za energie. 
A podle toho se příspěvek navýší, nebo zůstane stejný. Záleží na situaci vyvíjejících se cen energie a další 
potřeby školy. Samozřejmě pokud nastane situace dřívějšího řešení nároku nárůstu cen energii, sezení se 
tomu časově přizpůsobí. 
Dále bylo dohodnuto, že se ZŠ uvolní první platba ze schváleného příspěvku na provoz na rok 2023 ve výši 
500.000,- Kč a z ní budou moci být hrazeny energie a běžný provoz (čisticí prostředky, hygienické prostředky 
atd. a služby, které budou konzultovány se zřizovatelem – telefony, internet). Ostatní výdaje budou před jejich 
uskutečněním ZŠ konzultovat se starostou obce a po jeho schválení je bude finanční prostředky přesouvat 
na účet školy. Takto to bylo zavedeno kdysi a fungovalo to. Budeme mít větší a rychlejší přehled v čase než 
tomu bylo doposud. Mám připraveny všechny návrhy na usnesení, které Vám přednesu než bude diskuse. 
 
Návrh investic na rok 2023 obce Třemešná. 
Zastupitelstvo obce Třemešná bere plán investic na vědomí. 
 
Golík – apeloval bych na zastupitele, jestli je vůbec vhodné, dělat ten přivaděč, protože přivaděč vody se dělá 
v případě, kdy nemáme dostatečný zdroj vody. Dělat přivaděč do Liptaně a zpět se prodraží. Je lepší opravit 
vodojem, který je náš. Jako určitě, oprava vodojemu bude dražší. 
starosta – bude to otázka zpracování projektové dokumentace a odborníků, kteří se v tom vyznají. Zatím jsem 
se bavil s jedním. Je více možností, jak ten vodojem opravit. Dá se vyvložkovat nerezí, záleží jestli se podaří 
dělat opravy za provozu nebo to nepůjde. 
Kocián – v žádném případě se nedá dělat oprava za provozu. Vy ten přivaděč z Liptaně potřebujete nebo 
odrovnáte obec a budete potřebovat zajistit minimálně na půl roku dodávku vody. Cisternami se to nedá 
zajistit. To znamená, že ten přivaděč stejně budete potřebovat. 
Salvet – dalším bodem bude schvalování příspěvku na provoz pro MŠ Liptaň na rok 2023 ve výši 180 tis. Kč, 
dle schváleného rozpočtu obce Liptaň, schválení rozpočtu školy s tím , že částka bude uvolněná začátkem 
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ledna příštího roku, aby měli finance na energie apod. Bude stanoven závazný ukazatel 500 tis Kč z toho 
na energie 450 tis. Kč a 50 tis. Kč na čisticí prostředky, hygienické prostředky a služby. 
Kocián – já si myslím, že takto formulované závazné ukazatele jsou naprosto zbytečné, když se odkazují pouze 
k půl milionu Kč, když se bavíme o rozpočtu školy na celý rok. Pokud přijímám závazný ukazatel, měl by být 
na celý rok, ne že jim to stanovíme na půl milionu. Viděl bych, že se jim pošle půl milionu, ale pokud se přebírá 
rozpočet školy z roku 2022, možno se použít stejné závazné ukazatele, jako byly v loňském rozpočtu. 
Golíková – v loni bylo stanoveno 400 tis, Kč na energie, teď je 450 tis. Kč. 
Kocián – ale byly tam další závazné ukazatele. 
Golíková – byly jen dva, druhý na dlouhodobý hmotný majetek. 
Salvet – závazný ukazatel je bezpředmětný, protože se bude se školou jednat, co budou chtít pořizovat. Dále je 
ke schválení navrhnut střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná na období 2024 – 2025, střednědobý 
výhled rozpočtu obce Třemešná na období 2024 – 2027 a schodkový rozpočet na rok 2023 – v příjmové části 
ve výši 44.718.047,- Kč, ve výdajové části ve výši 61.088.283,- Kč, financování ve výši 16.370.236,- Kč. 
Kocián – nemám problém schvalovat rozpočtový výhled, rozpočet základní školy, co se týče rozpočtu obce 
Asi bych se u něj zastavil a schvaloval nezávisle poté, co bude prezentován a bude k němu otevřena diskuse. 
Salvet – chtěl seznámit s tím, co je navrženo ke schvalování a rozpočet obce se bude schvalovat nakonec. 
Navrhl usnesení. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje výši příspěvku na provoz pro MŠ Liptaň na rok 2023 ve výši 180.000,- 
Kč. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0  
Usnesení č. 45/3/2022 bylo schváleno 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje výši příspěvku na provoz pro ZŠ a MŠ Třemešná na rok 2023 ve výši 
1.275.000,- Kč s tím, že jim bude uvolněná část ve výši 500.000,- Kč v průběhu ledna 2023 a zbývající část 
příspěvku bude možné čerpat po konzultaci se zřizovatelem. 
Závazný ukazatel 500.000,- Kč a z toho: 
- 450.000,- Kč na energie 
-   50.000,- Kč na čisticí prostředky, hygienické prostředky a služby, které budou konzultovány 

se zřizovatelem. 
Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 3 (P. Baron, R. Kocián a R. Zahradník) 
Usnesení č. 46/3/2022 bylo schváleno 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná na období 
2024 – 2025. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0  
Usnesení č. 47/3/2022 bylo schváleno 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Třemešná na období 2024 – 2027. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení č. 48/3/2022 bylo schváleno 
 
Salvet – byly promítnuty příjmy a výdaje rozpočtu obce na rok 2023 a zastupitele byli seznámeni s jednotlivými 
částkami dle paragrafů. 
Kocián – co se tyká příjmů, daňové příjmy jsou nadhodnoceny o 3 mil Kč, ale tam si můžete dát, co chcete. Ten 
bude samozřejmě ukázán v příštím roce, jakou částku dostaneme. V rámci příjmů mě zarazilo navýšení příjmů 
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bytových a nebytových prostor, protože tam je razantní nárůst, takže je předpoklad zvýšení nájemného nebo 
jak si mám představit, že v příjmech se mi objevila vyšší položka než za současný rok?  
Golíková – daňové příjmy jsou o 10 % navýšeny k příjmům v letošním roce, takže ty nadhodnoceny v žádném 
případě nejsou. Navýšení bylo provedeno k 10. měsíci a navíc se ještě dělaly rozpočtové opatření a došlo 
k navýšení daňových příjmů. Příjmy nebytových a bytových prostor vyplývá ze situace, jsou navýšeny o minimu 
a je to podloženo. 
Kocián – ve výdajích položce 3631, komunální služby a územní rozvoj, veřejné osvětlení je 2.315 tis Kč. 
Předpokládáme nějakou opravu nebo investici. Pokud investici, mělo by se to objevit v plánu investic, pokud 
jde o opravu budiš. Je to příliš vysoká částka. 
Golíková – jde o přeložení sloupů pod hřbitovem. 
starosta – bude se provádět zřejmě oprava solárních světel. Na ně je 3 roky záruka a na baterie jen rok. 
Baterie odchází, byl je kontrolovat technik. U jednoho světla na Damašku je baterie špatná. Nové baterie by 
měly vydržet déle, ale musí se k němu dát čip. Oprava jednoho světla stojí 10 tis. Kč. Světla někdy svítí někdy 
ne. Na Damašku z 15. světel svítilo jedno. Bude se muset udělat celková revize světel. Tady se bude jednat 
o opravu. 
Kocián – položka 3714 změna technologie vytápění – 1. 380 tis. Kč. Předpokládám, že jde o kotlíkové dotace. 
V rámci kotlíkovek, které proběhly, byli uspokojeni všichni žadatelé. Takže jim se peníze dali a teď už od nich 
budeme peníze dostávat a je připravená 4. vlna kotlíkových dotací. Tam se dávalo 100 tis. Kč a tady je 1.385 tis 
Kč. Nevím proč to tam je, ale je to jen můj poznatek. 
Golíková – máme přerozdělení 1.265 tis. Kč z té minulé 4.5 mil Kč dotace. Jde o rozdíl peněz, které se už 
rozdali. Tato částka se týká přerozdělení z té původní dotace. Musí to být v příjmech i výdajích, protože jsou to 
peníze, které máme dostat od státu. Nedostali jsme celých 4.5 mil. Kč a z přerozdělení té částky zbylo tady 
toto. Takže pokud by se to nebude přerozdělovat, nebude v tom programu žádný kotlík, tak se to všechno 
vrátí. 
Kocián – už jenom obecná, kosmetická záležitost. Provozní výdaje činí zhruba 8 mil. Kč, v investicích máme 
10 mil. Kč. Když to sečtu je to 18 mil. Kč k tomu nějaké opravy, jsme na 25 mil. Kč a ve výdajová části máme 
66 mil. Kč, což pro mě 40 mil. Kč plave někde ve vzduchu a třeba se to rozkóduje. 
starosta – nikdo nemá dotazy, dávám hlasovat o schválení rozpočtu. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje schodkový rozpočet na rok 2023 
v příjmové části ve výši 44.718.047,- Kč 
ve výdajové části ve výši 61.088.283,- Kč 
financování ve výši  16.370.236,- Kč 
Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 2 (R. Kocián a L. Králová), Zdržel se: 2 (P. Baron a R. Zahradník) 
Usnesení č. 49/3/2022 bylo schváleno 
 
 
8. OVZ o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství a OZV o nočním klidu 
starosta – obě obecně závazné vyhlášky jsou schváleny MVČR a je tedy je možné schválit zastupitelstvem. 
O vyhlášce o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství proběhla diskuse na minulém 
zasedání. Ve vyhlášce z minulého roku byla stanovena sazba poplatku na 750,-Kč. Na minulém zasedání byla 
navržena výše 850 Kč. Dnes bychom vyhlášku měli schválit, aby byla platná od 01. 01. 2023. Musí se ještě 
zveřejnit v systému MV. První vyhláška se týká místního poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
a musí se určit, jaká bude stanovena sazba na osobu za rok. Probírali jsme to minule. Já navrhuji na příští rok 
850 Kč. Je tu nějaký jiný návrh? 
Kocián – navrhuji 800 Kč 
Šperl – chci se zeptat, co Rosťu vede k tomu, snížit sazbu o 50 Kč, když jsi v minulosti vždycky apelovat, aby se 
to zvyšovalo. 
Kocián – Vy jste v minulosti apelovali, aby to zůstalo stejné, takže zůstáván v tomto principu. 
Šperl – takže jsi prostě jen v opozici, není k tomu žádný pádný důvod. 
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Kocián – Pokud bychom se měli bavit skutečně, tak hlasuju pro 1.100 Kč, tak jak jsou náklady, které jsou. 
Ale toto samozřejmě nejde. Myslím si, že zvýšit o 50 Kč na 800 Kč je dobrá cena, nemusím o tom přemýšlet. 
starosta – chci je reagovat na to, co Rosťa navrhoval minule, že chatařům zvýšit poplatek na 1.000 Kč, tak to 
nejde, bylo by to diskriminační. Zůstane jen jeden poplatek. Max. poplatek lze stanovit na 1.200 Kč 
Salvet – těch 1.100 Kč korun lze reálně schválit, jako správce rozpočtu bych měl být pro Rosťův návrh. 
Baron – minule Vás to nezajímalo a naráz Vás to zajímá. 
starosta – nechám hlasovat o protinávrhu a schválení OZV s částkou 800 Kč. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství, která ruší OZV č. 1/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství. Výše poplatku je stanovena na 800,- Kč. 
Výsledek hlasování: Pro: 4, Proti: 1 (P. Šperl), Zdržel se: 4 (F. Pašas, Z. Pecháček, T. Salvet a K. Šamajová) 
Usnesení č. 50/3/2022 nebylo schváleno 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství, která ruší OZV č. 1/2021, o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství. Výše poplatku je stanovena na 850,- Kč. 
Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 4 (P. Baron, R. Kocián, L. Králová a R. Zahradník), Zdržel se: 0 
Usnesení č. 51/3/2022 bylo schváleno 
 
starosta – dále je připravena druhá obecně závazná vyhláška o nočním klidu. 
Kocián – tato vyhláška mi připadá naprosto zbytečná, když máme vyhlášku o klidu. Proč schvalujeme ještě 
o době noční klidu. 
starosta – ministerstvo má názor, že když jsou akce schváleny předem lze povolit výjimku. 
Zahradník – já to chápu, ale pro je tak zbytečně konkrétní na 4 akce a silvestr. Ten jo, je pravidelně každý rok. 
Ale ty akce mohou, ale nemusí být a mohou se vyskytnout nějaké jiné akce. Vy tam nemáte žádnou možnost, 
která by byla mimo to, schválit ji výjimečně zastupitelstvo.  
starosta – správně by měly být zastupitelstvem schváleny akce na začátku roku, aby se mohly do OZV 
promítnout. 
Zahradník – mě to nedává žádný smysl. 
Pašas – proběhla schůze všech spolků a naplánovaly se akce na celý rok 2023 a žádná jiná akce od spolků 
nebyla nahlášena, aby se do OZV musela dát. 
Zahradník – zdá se mi to okleštěné a není tam žádný prostor. Někdo bude mít výjimečnou akci  a nebude to 
mít povoleno. 
starosta – kdysi na takovou akci dal výjimku obecní úřad, dnes tady toto nejde. Bohužel. Spolky si mohli 
navrhnout a navrhlo se to co je.  
Zahradník – taková diskuse je o ničem. 
Pašas – když je to o ničem, tak to můžeme odhlasovat a nemusíme o tom diskutovat. 
Zahradník – já pro to nemohu hlasovat, protože je to blbost podle mě. 
Salvet – vybrali se nejdůležitější akce roku a hlavně spolupořádané obcí. 
Šamajová – v metodice ministerstva jsem vyčetla, že se upřednostňují akce, které jsou tradiční, které se konají 
každoročně. Pokud se zjistí, že něco přibude, můžeme OZV změnit.  
starosta – už nikdo noc nemá, nechám hlasovat o návrhu. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o nočním klidu. 
Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 3 (P. Baron, L. Králová a R. Zahradník), Zdržel se: 0 
Usnesení č. 52/3/2022 bylo schváleno 
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9. Akvaponie - územní řízení taneco a.s. 
starosta - proběhlo schůzka se zástupci firmy taneco a.s. Vidím zde i zástupci společnosti taneco. Na schůzce 
byli přítomni Mgr. Zuzana Pavlíčkova, firemní právnička, Jakub Slovák, projektový manažer, místostarostové 
a já. Probrali jsme záměr a zastupitelům jsem rozeslal vyčíslení nákladů v případě, že by to nedopadlo se 
záměrem tak, jak si taneco představuje. Probírali jsme různé varianty a možnosti. Nabídli nám opětovné sezení 
s místními obyvateli, dále nabídli, že by se mohla udělat exkurze na Slovensko nebo do Polska - Krakova, kde 
akvaponická farma je v provozu. Chtějí to udělat proto, aby lidé, kteří nesouhlasí s projektem, to viděli a třeba 
změnili názor. 
Zahradník – řekl jsi to vzhledem k té firmě. Firem je spousta, jenom u nás kolem Brna jsou 4. Stačí se podívat 
na fishing farmy a tam máte dokumentaci a všechno k tomu napsané, jak to probíhá. Je tam stejná 
technologie.  
Slovák – my jsme nabídli navštívit to zařízení, které má stejného dodavatele, kterého má vybraného taneco. 
Na Slovensku je farem spoustu a my máme možnost je oslovit, kdyby měl někdo navštívit to zařízení. 
Několikrát jsme to dělali pro investory, bankéře apod. Je to možné i projet.  
Starosta- můžete říct lidem něco víc o projektu? 
Slovák – postupujeme podle smlouvy s obcí Třemešná, podali jsme projektovou dokumentaci s žádostí 
o územní rozhodnutí, je to aktuální na stavebním úřadě v Městě Albrechticích a čekáme na jeho další kroky. 
Baron – jaký máte Vy teď na to názor? 
Pašas – já mám na to pořád stejný názor. Já chci referendum. 
Salvet – za sebe mohu říct, že jsem se dozvěděl nové skutečnosti a informace, které tady nezazněly. Mám 
pocit, že informace od taneca k nám a k lidem se nedostali tak, jak měli být, byly zkresleny. Skutečně mě 
některé informace překvapily. 
Baron – já si myslím, že se mele pořád dokola, akorát to novější to nechápou. 
Šperl – mele se úplně zbytečně, protože ta nabídka prohlídky těch závodů měla přijít daleko dřív. 
Baron- nikdo to nechtěl, protože všichni byli proti. 
Salvet – nejdříve navrhli, že vezmou na výlet zastupitele, ale to já odmítám, měli by se jet podívat občané. 
Baron – já jsem se chtěl zeptat, jestli jste nezměnili názor nebo jak se k tomu teď stavíte. 
 
 
10. Informace starosty  
starosta - na úředních deskách členských obcí byly zveřejněny rozpočty Mikroregionu Krnovsko (08. 12. 2022) 
a Mikroregionu Osoblažsko (07. 12. 2023) pro rok 2023. Tyto rozpočty schvalují jejich valné hromady nebo 
Členské schůze jako nejvyšší orgán jednotlivých mikroregionu. 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
Provedena instalace nabíjecí solární stanici TOP SPOT, je v provozu a můžete ho využívat. 
 
Proběhlo 1. kolo výběrového řízení na ředitele/ředitelku ZŠ a MŠ Třemešná. Druhé kolo je naplánováno 
na 09. 01. 2023 od 9:00 hod. 
V průběhu konání konkursního řízení není vhodné podávat důvěrné informace, které nejsou dostupné 
z veřejně přístupných zdrojů, členové mají zachovávat mlčenlivost. 
Salvet – dosavadnímu řediteli musí být zasláno odvolání, ale je to jen formální akt. O tomto se dozvěděl jednak 
ze zářijového usnesení zastupitelstva, kdy jsme schválili výběrové řízení a potom následně z oznámení 
samotného konkurzního řízení. 
 
starosta – chci se zeptat Rosti na elektronickou docházku na otisk prstů, to je majetkem obce? 
Kocián – jo, to je obce, ale asi to nevezmeme, budeme to vracet. 
starosta – podle mě se licence kupovat nevyplatí, k tomu mi přišel nějaký email, ale je nečitelný, nejde z něj 
nic přečíst. Ještě se vrátím zpátky k těm spisům. Zaměstnanci tvrdí, že není vráceno všechno.  
Kocián – je to všechno, víc tam toho nebylo. Vůbec nic nebylo spáleno. 
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Šperl – za finanční výbor. Minule jsme diskutovali při schvalování vozidel ke služebním účelům,  jestli by nebylo 
lepší zakoupit obecní vozidlo. Myslím si, že nebylo, protože náhrada za poslední 4 roky náhrada za dopravu 
starosty byla 109. 554 Kč. Nemyslím si, že by zakoupení auta by bylo rentabilní. Byla provedena kontrola 
finančních prostředků v hotovosti v pokladně ovce. Zápis je na obci, proběhla v pořádku. 
 
starosta – proběhlo rozsvěcení vánočního stromku a Mikuláš. Informace o dalších plánovaných akcích budou 
uvedeny ve zpravodaji. 
 
Baron – na Damašku je trochu znečištěna voda, již delší dobu, jestli by se s tím něco dalo dělat. 
starosta – bude se muset odkalit. Dneska je problém, musíme počkat, až opadne sníh, ale odkalovat se bude. 
Bude se muset opravit vodoměr v bytovce. 
Baron – a druhou mám k tobě Tome, jak hlásíš v rozhlase. Lidi by chtěli trošku zřetelněji a nahlas, že tomu 
nerozumí.  
Salvet – zřetelněji se hlásit snažím a nahlas to víc nejde, protože to jde z repráků. Ale klidně přijď, můžeme 
hlásit společně. Jak se vrátí paní Kyšková, tak zas bude hlásit ona. 
starosta – bude se celé zařízení měnit v rámci projektu na Protipovodňová opatření 2022 a zároveň se doplní 
hlásiče.nevěděli, kdy balíčky budou vyzvednuty z obce, jestli se mají na obci vybírat. 
starosta – otázal se zástupců taneca, zda jim bude vadit, když bude zveřejněno vyčíslení škody od firmy 
taneco. Zatím to bylo rozesláno zastupitelům. 
Slovák – to se budete muset zeptat majitele firmy. 
 
Salvet - pověření finančního výboru 
o kontrola pokladny na obci 1x za čtvrtletí 
o veřejnoprávní kontrola využití dotací poskytnuté spolkům do 27. 01. 2023, protože už začátkem února 
2023 je očekáván audit z krajského úřadu. Musí se zajistit, aby spolky zaslali vyúčtování, dříve a to do konce 
roku, případně do ½ ledna. U TJ postačí provést průběžnou kontrolu. 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 
Salvet – víme, že ve škole byl kontrola Kontrolního finančního úřadu v Bruntálu a nemáme žádný výsledek. 
Obec by měla mít informaci o výsledku kontroly. Navrhl usnesení. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu obce, aby požádal za zřizovatele příspěvkové organizace 
Základní škola a Mateřská škola Třemešná o zprávu a protokol z kontroly, provedené Finančním úřadem 
v Bruntále, Ruská 1870/3, 792 01 Bruntálu u Základní školy a Mateřsky škola Třemešná. 
Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení č. 53/3/2022 bylo schváleno 
 
Salvet – další zasedání ZO bude svoláno na poslední čtvrtek v měsíci. 
 
 
11. Diskuse 
Salvet – chtěl bych se zeptat, jak to vypadá s vrácenými spisy a dalšími písemnosti z archivu, které k sobě 
domů odvezl R. Kocián? 
Kocián – možná jsi nebyl před chvíli přítomen 
Salvet – psal jsem zápis, tak jsem to nesledoval 
Pašas – já jsem taky nerozuměl 
Kocián – bylo vráceno všechno, všechnyy, které tam patřily. 
Salvet – no, kolik toho bylo vráceno? 
Golíková – nebyly vráceny všechny podle skartačního protokolu, spousta balíků chybí, pane Kociáne. 
Kocián – a kde jich mám vzít, když je nemám 
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Golíková – v archivu toho bylo spoustu a bylo to voženo na rykších a není to všechno. 
Kocián – dovezl jsem zpět všechno, co tam bylo. Tak mě řekněte, na co by mě byly spisy, které jsou 
skartovány? 
Golíková – a na co jste je tedy odvážel? 
Kocián – protože měly být spáleny za hřbitovem. 
Salvet – tak jestli to byla ta jedna rykša, co jsme viděl, jak se předával úřad v pondělí, po volbě starosty, tak ten 
jeden vozík, tak ten by vlezl do kufru auta. 
Kocián – to víš, že jo. 
Golíková – ženské říkaly, co to vozily, kolik toho bylo. Paní Kyšková, také potvrdila, že toho bylo víc. 
Kocián – můžu to s těma děvčata klidně projít. 
Golíková – já ještě mluvím, chci se Vás zeptat, jak to vlastně máme udělat, když máme skartační protokol 
a nám teď ty materiály ke skartaci chybí? A všichni víme, že jste to Vy odvezl. Tak buď řeknete, že jste to spálil 
nebo skartoval nebo já nevím, co jste s tím udělal. Bude to zřejmé, že jste s tím něco udělal. Moment já ještě 
mluvím… 
Salvet – neskákejte do řeči, mluvte paní Golíková. 
Golíková – jak se k tomu máme postavit, když vezmeme ten skartační protokol, kde jsou určité věci učeny 
ke skartaci, zavázány do těch balíčků a my teď nemáme. Jak se k tomu postavit? 
Kocián – sepíšeme, podepíšu, budete mít papír, budu to řešit 
starosta – sepíše se čestné prohlášení o tom a hotovo. 
Salvet- na posledním zasedání si Rosťo přislíbil, že to všechno dovezeš zpět. 
starosta – dovezl toho kufr auta. Já jsme u toho nebyl, jak se to vozilo. 
Kocián – já jsem u toho taky nebyl, což je paradoxem, odvážela to ta děvčata. Myslel jsem, že to vezli k tobě. 
Baron – neodvezl jsi to Rosťo do sběru, že by sis přivydělal?  
Kocián – k čemu by mi to bylo? 
starosta – není to legrace, jsou tam rodná čísla a tak. Jsme domluvení, že napíše čestné prohlášení. 
Salvet – přesně, co by s tím dělal? Ale proč se to vůbec odváželo? Proč se to nenechalo odvézt firmou? 
Baron – on to říkal minule, proč to odvezl. 
Salvet – já to chápu, jsi říkal, že se to pálilo za hřbitovem a kdesi cosi, ale proč se to dělalo v době, kdy už jsi 
vlastně nebyl starosta? A ještě se odváželo cosi v pondělí. 
starosta – ukončil diskusi.  
 
 
12. Závěr 
Poděkování za účast, popřání k vánočním svátkům a do nového roku. 
 
 
 
 
 
 
Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 
starosta obce          místostarosta obce 
 
 
 
 
Ing. Rostislav Kocián         Mgr. Kateřina Šamajová 
ověřovatel zápisu         ověřovatelka zápisu 


